
Title (en)
Foldable box with an internal partition.

Title (de)
Faltschachtel mit unterteiltem Innenraum.

Title (fr)
Boîte pliante avec cloisonnement interne.

Publication
EP 0650896 A1 19950503 (DE)

Application
EP 94116950 A 19941026

Priority
DE 4337382 A 19931102

Abstract (en)
A foldable box with an internal partition contains a partition-wall arrangement (13, 14, 15) of cardboard zones which are integrally connected to
the blank of the foldable box. One of the partition zones (16) is bonded to a main zone (4). From the other partition zone, in the lower region of the
compartment surrounded by the partition zones, a web extends transversely through the compartments, its upper edge bounding the compartments
at the bottom. In this way, two bottles of different diameter and different height can be accommodated securely in the foldable box, their closure caps
being located at the same height. The web provides the necessary height balance. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Faltschachtel mit unterteiltem Innenraum enthält eine Trennwandanordnung (13,14,15) aus Kartonfeldern, die mit dem Faltschachtelzuschnitt
integral verbunden sind. Eines der Trennwandfelder (16) ist mit einem Hauptfeld (4) verklebt. Von dem anderen Trennwandfeld erstreckt sich im
unteren Bereich des von den Trennwandfeldern umschlossenen Fachs ein Steg quer durch das Gefach, dessen Oberkante das Gefach nach
unten begrenzt. Auf diese Weise können in der Faltschachtel zwei Flaschen unterschiedlichen Durchmessers und unterschiedlicher Höhe sicher
untergebracht werden, deren Verschlußkappen in derselben Höhe liegen. Der Steg schafft den notwendigen Höhenausgleich. <IMAGE>
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